

cipate, without vote, in the discussion of the question of the admission of the Republic of Rwanda and the Kingdom of Burundi to the United Nations.

**172 (1962). Resolution of 26 July 1962**

[S/5149]

*The Security Council,*

*Having examined* the application of the Republic of Rwanda for admission to the United Nations,<sup>12</sup>

*Recommends* to the General Assembly that the Republic of Rwanda be admitted to membership in the United Nations.

*Adopted unanimously at the 1017th meeting.*

**173 (1962). Resolution of 26 July 1962**

[S/5150]

*The Security Council,*

*Having examined* the application of the Kingdom of Burundi for admission to the United Nations,<sup>13</sup>

*Recommends* to the General Assembly that the Kingdom of Burundi be admitted to membership in the United Nations.

*Adopted unanimously at the 1017th meeting.*

**174 (1962). Resolution of 12 September 1962**

[S/5166]

*The Security Council,*

*Having examined* the application of Jamaica for admission to the United Nations,<sup>14</sup>

*Recommends* to the General Assembly that Jamaica be admitted to membership in the United Nations.

*Adopted unanimously at the 1018th meeting.*

<sup>12</sup> *Official Records of the Security Council, Seventeenth Year, Supplement for July, August and September 1962, documents S/5137 and Add.1 and 2.*

<sup>13</sup> *Ibid.*, documents S/5139 and Add.1.

<sup>14</sup> *Ibid.*, document S/5154.

ciper, sans droit de vote, à la discussion de la question de l'admission de la République rwandaise et du Royaume du Burundi à l'Organisation des Nations Unies.

**172 (1962). Résolution du 26 juillet 1962**

[S/5149]

*Le Conseil de sécurité,*

*Ayant examiné* la demande d'admission à l'Organisation des Nations Unies présentée par la République rwandaise<sup>12</sup>,

*Recommande* à l'Assemblée générale d'admettre la République rwandaise à l'Organisation des Nations Unies.

*Adoptée à l'unanimité à la 1017<sup>e</sup> séance.*

**173 (1962). Résolution du 26 juillet 1962**

[S/5150]

*Le Conseil de sécurité,*

*Ayant examiné* la demande d'admission à l'Organisation des Nations Unies présentée par le Royaume du Burundi<sup>13</sup>,

*Recommande* à l'Assemblée générale d'admettre le Royaume du Burundi à l'Organisation des Nations Unies.

*Adoptée à l'unanimité à la 1017<sup>e</sup> séance.*

**174 (1962). Résolution du 12 septembre 1962**

[S/5166]

*Le Conseil de sécurité,*

*Ayant examiné* la demande d'admission à l'Organisation des Nations Unies présentée par la Jamaïque<sup>14</sup>,

*Recommande* à l'Assemblée générale d'admettre la Jamaïque à l'Organisation des Nations Unies.

*Adoptée à l'unanimité à la 1018<sup>e</sup> séance.*

<sup>12</sup> *Documents officiels du Conseil de sécurité, dix-septième année, Supplément de juillet, août et septembre 1962, documents S/5137 et Add.1 et 2.*

<sup>13</sup> *Ibid.*, documents S/5139 et Add.1.

<sup>14</sup> *Ibid.*, document S/5154.